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Szanowny Panie Ministrze, 

według informacji przekazanych przez ministerstwo, od stycznia 2017 roku 

zostało złożonych 4609 wniosków o wyłączenie stosowania art 15c, 22a lub 24a 

ustawy z dnia 18 lutego 1994 r. o zaopatrzeniu emerytalnym funkcjonariuszy 

Policji, Agencji Bezpieczeństwa Wewnętrznego, Agencji Wywiadu, Służby 

Kontrwywiadu Wojskowego, Służby Wywiadu Wojskowego, Centralnego Biura 

Antykorupcyjnego, Straży Granicznej, Służby Ochrony Państwa, Państwowej 

Straży Pożarnej, Służby Celno-Skarbowej i Służby Więziennej oraz ich rodzin 

(Dz. U. z 2018 r. poz. 132, z późn. zm.), w oparciu o art. 8a ustawy. 

Osoby zgłaszające się do mnie wskazują, iż ministerstwo nie rozpatruje ich 

wniosków w sposób rzetelny i nawet osoby, które spełniają wszystkie kryteria 

wymienione w tym przepisie, a więc rzetelnie pełniły służbę po dniu  

12 września 1989 roku oraz pełniły krótkotrwałą służbę przed 31 lipca 1990 

roku, otrzymują decyzje odmowne. 

Z tego względu zwracam się z poniższymi pytaniami: 

1. Ile spraw w trybie art. 8a ustawy z dnia 18 lutego 1994 r. o zaopatrzeniu 

emerytalnym funkcjonariuszy Policji, Agencji Bezpieczeństwa 

Wewnętrznego, Agencji Wywiadu, Służby Kontrwywiadu Wojskowego, 

Służby Wywiadu Wojskowego, Centralnego Biura Antykorupcyjnego, Straży 

Granicznej, Służby Ochrony Państwa, Państwowej Straży Pożarnej, Służby 

Celno-Skarbowej i Służby Więziennej oraz ich rodzin (Dz. U. z 2018 r. poz. 

132, z późn. zm.) zostało do tej pory rozpatrzonych pozytywnie? 

2. Ile spraw w trybie art. 8a ustawy z dnia 18 lutego 1994 r. o zaopatrzeniu 

emerytalnym funkcjonariuszy Policji, Agencji Bezpieczeństwa 



Wewnętrznego, Agencji Wywiadu, Służby Kontrwywiadu Wojskowego, 

Służby Wywiadu Wojskowego, Centralnego Biura Antykorupcyjnego, Straży 

Granicznej, Służby Ochrony Państwa, Państwowej Straży Pożarnej, Służby 

Celno-Skarbowej i Służby Więziennej oraz ich rodzin (Dz. U. z 2018 r. poz. 

132, z późn. zm.) zostało do tej pory rozpatrzonych negatywnie? 

3. Jaki jest średni czas oczekiwania na rozpatrzenie spraw w trybie art. 8a 

ustawy z dnia 18 lutego 1994 r. o zaopatrzeniu emerytalnym funkcjonariuszy 

Policji, Agencji Bezpieczeństwa Wewnętrznego, Agencji Wywiadu, Służby 

Kontrwywiadu Wojskowego, Służby Wywiadu Wojskowego, Centralnego 

Biura Antykorupcyjnego, Straży Granicznej, Służby Ochrony Państwa, 

Państwowej Straży Pożarnej, Służby Celno-Skarbowej i Służby Więziennej 

oraz ich rodzin (Dz. U. z 2018 r. poz. 132, z późn. zm.)? 

 


